
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2024-08-05 
 
Närvarande: Jesper W, Anders H, Andreas B, Linda M, Fredrik W, Joakim J, Emma A-H,  
Amanda B, Jimmy H 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Anders H 

 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 

 
§4 Ironman  

-Sportdrycken ska blandas med brustabletter. Anders ska testa om det funkar att blanda direkt 
i flaskan för att slippa blask med tunnor. 
-A-laget löser alla trafikvaktsplatser 
-Bemanningen i depån ser lite tunn ut, FP17/18 har fortfarande inte inkommit med några 
namn. Amanda och Andreas hör med sina respektive lagföräldrar om det finns fler som vill 
hjälpa till. Jesper påminner ledarna för 17/18. 
-Ironband vill samla in ”musikavgift” som då skulle gå till LGoIF 
-Linda köper ett ”partytält” till kiosken 
 
§5 Reparation av gräsplanen 

GFA:s planansvarig har varit och tittat och tyckte att det som gjorts (fyllt i med jord) räckte. 
Anders tycker att det blev väldigt hårt och det finns fortfarande gropar kvar. Vi kan skaffa jord 
till Åbyvallen som vaktmästarna kan fylla i resterande hål. Denna jord måste dock vara harpad. 
Fredrik beställer 3 kubikmeter, Jesper meddelar vaktmästarna när jorden ska komma. 
Gödning av planen ser vi över i september. 
 
§6 Investeringsbidrag  

-Vi har ett borrhål. Vi har dålig rördragning runt planen. Det optimala vore sprinklers som gick 
på natten med vatten från borrhålet. Anders skickar ut offertförfrågningar för en sådan 
anläggning. 
-Vi behöver köpa mer färg till avbytarbåsen under nuvarande investeringsbidrag 
-Vi söker nytt bidrag för byte av duschblandare, Jimmy och Linda håller i detta 
 
§7 Invigning av rofylld plats v36 – Linda kontaktar kommunen samt övriga berörda föreningar 
 
§8 Hossmoligan – den 24 augusti är FP16 värd för Hossmoligan och då behövs ytterligare en 
5-mot-5 plan. Vi tänker att vi kan använda straffområdet närmast klubbstugan till detta. 

 
Nästa styrelsemöte: 2 september kl. 19:00 


